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Naše Kameničky 
Rok vydání: 2022                    Vydavatel: Obec Kameničky 

Číslo: 4                                                                     Zpracoval: rattle 

Milí spoluobčané, 
 

rok 2022 utekl jako voda a máme tu opět prosinec. Pro věřící dobu adventní, 
začátek nového církevního roku, kdy se těšíme na příchod a narození Spasitele, 
ale v běžném životě konec roku kalendářního, kdy se ohlížíme za uplynulými 
měsíci. V Kameničkách byl rok 2022 výročním. Slavili jsme 630 let od první 
písemné zmínky o naší obci a mám radost, že se celoroční oslavy za výrazného 
zapojení našich spolků vydařily. Z mnohých akcí výročního roku budeme mít 
společné vzpomínky. Přeji si, abychom podobných setkání prožili co nejvíce i v 
příštím roce. Přeji Vám všem před nastávajícím obdobím radostných Vánoc 
klidný a ve zdraví prožitý adventní čas. 

 Robert Adámek, starosta obce 
 

ZPRÁVY ZE ZASTUPITELSTVA OBCE KAMENIČKY 
Obecní zastupitelstvo se ještě v předvolebním složení sešlo 21. září 2022 a 
projednalo Zprávu o uplatňování Územního plánu Kameničky za období od 
března 2018 do května 2022. Dále schválilo směnu části pozemku p.č. 739/7 
za část pozemku p.č. 739/14 v rámci majetkového vyrovnání, Dodatek č. 1 ke 
smlouvě o poskytnutí účelové dotace na podporu sociálních služeb s 
Pardubickým krajem a také čerpání rezervního a investičního fondu ZŠ a MŠ 
Kameničky v souvislosti s vybavením nové třídy mateřské školy a opravami 
školní jídelny. 
Po volbách do obecních zastupitelstev obcí zvolilo Zastupitelstvo obce 
Kameničky na svém ustavujícím zasedání následující vedení obce: 
Ing. Roberta Adámka starostou obce, 
Jana Hladkého místostarostou obce, 
Petra Rybičku předsedou finančního výboru a Jakuba Chmelíka a Jana Peška 
za jeho členy, 
Dalibora Vaška předsedou kontrolního výboru a Milana Jehličku a Lukáše 
Jehličku za jeho členy. 
Nové obecní zastupitelstvo se na svém prvním řádném zasedání sejde 14. 
prosince 2022. 
V roce 2023 jsou naplánovány tyto termíny jednání Zastupitelstva obce: 
15.2., 19.4., 21.6., 20.9. a 13.12. Jednacím dnem zůstává středa. 
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AKTUALITY 
ODPADY 

V létě jsme v rámci distribuce našeho obecního zpravodaje roznesli mezi 
domácnosti dotazník zjišťující Váš pohled na systém nakládání s odpady. 
Celkem bylo rozdáno 230 dotazníků, z nichž se vyplněných vrátilo 68. Měli 
jsme na vás tři dotazy, které měly napomoci Zastupitelstvu obce k 
rozhodování, jak nastavit systém svozu odpadů na další období 2023.  
První otázka mířila na výši poplatku za likvidaci odpadu, který je v naší obci 
stanoven na 600 Kč. Zde 68% lidí odpovědělo, že preferuje nižší cenu a je 
případně ochotno se ve svém komfortu uskromnit. Cena nerozhoduje u 24%. 
Zbylá část domácností odpověď na tuto otázku nevyplnila nebo odpověděla 
vlastními slovy. A to např. že cenu respektují nebo by preferovali oddělení 
ceny za směsný odpad a odpad tříděný. 
Druhá otázka směřovala ke zjištění, zda domácnosti v Kameničkách 
potřebují svoz směsného komunálního odpadu (klasických popelnic u domů) 
každý týden. Zde se dokonce 74% vyjádřilo, že jim stačí svoz jednou za 14 
dní nebo i méně často. 19% by preferovalo kombinovaný svoz s četnější 
frekvencí v zimním období a jen 5 dotazníků obsahovalo odpověď, že je pro 
ně nutnost svážet popelnice každý týden. 
Třetí dotaz se týkal nakládání s bioodpadem v obci  Na tuto otázku byly 
názory nejroztříštěnější. Nejvíce lidí odpovědělo, že likviduje bioodpad na 
vlastní zahradě a nádoby na bioodpad nepotřebují. Cca třetině lidí vyhovuje 
současný systém. A sice nejmenší skupina, ale přesto také téměř celá třetina 
obyvatel by uvítala celoroční systém využívající hlavně velkoobjemové 
kontejnery. Za účast v šetření a zaslané odpovědi všem děkujeme. 
Technické služby Hlinsko již v souvislosti s vysokou inflací a růstem nákladů 
oznámily navýšení cen na příští rok o 18%. Každotýdenní svoz by tak obec 
stál již 472 Kč na obyvatele a k tomu je nutné připočítat stále rostoucí 
poplatky za likvidaci odpadu a uložení na skládku, kde se bude platit za 
každou tunu již minimálně 1.300 Kč. Jen v letošním roce uloží obec 
Kameničky na skládku kolem 190 tun, což činí na poplatcích 250 tis. Kč. Na 
základě vyhodnocení průzkumu a výše zmíněných cen se obecní 
zastupitelstvo rozhodlo pro rok 2023 přistoupit k následujícímu kroku: 

s účinností od 1.1.2023 bude svoz směsného komunálního 
 odpadu v Kameničkách realizován 1x za 14 dní. 

Informace (který den v týdnu a které týdny) budou upřesněny po dohodě s 
Technickými službami Hlinsko. Svoz bioodpadu bude zachován jako 
doposud. Upozorňujeme občany, že pokud jim kapacitně nebudou stačit 
nádoby na čtrnáctidenní svoz, je možné pořídit si k nemovitosti popelnici 
druhou nebo větší. 
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Hospodaření systému nakládání s odpady  
Rok 2020 

 
2021 

 
Rok 2022 (k 31.10.) 

Příjmy 647.128 Kč 688.750 Kč 562.625 Kč 

Poplatky od občanů 536.500 Kč 552.500 Kč 458.750 Kč 

EKOKOM - vytříděný odpadu 110.628 Kč 136.250 Kč 103.875 Kč 

Výdaje 976.030 Kč 946.310 Kč 851.341 Kč 

Svoz a likvidace komunálního 
odpadu 

577.970 Kč 630.042 Kč 494.784 Kč 

Svoz tříděného odpadu 261.741 Kč 280.401 Kč 309.891 Kč 

Ostatní – obnova kontejnerů aj. 136.319 Kč 35.867 Kč 46.666 Kč 

    

Rozdíl - 328.902 Kč - 257.560 Kč - 288.716 Kč 

Děkujeme, že třídíte odpad a že se snažíte minimalizovat množství odpadu v 
klasických popelnicích. Obec se snaží podporovat třídění odpadu rozšiřováním 
možností, kam vytříděný odpad (plasty, papír, sklo, kovy, textil, elektroodpad či 
kuchyňský olej) odkládat. Nově můžeme všichni využívat velké pětikubíkové 
podzemní kontejnery na plast a papír u základní školy. Věříme, že jejich 
strategické umístění využijete k uložení odpadu při vašich cestách na Hlinsko. 
Nádoby, které zde byly umístěny původně, posílí velmi vytížené sběrné místo u 
obecního úřadu. 
 

UČEBNA PRACOVNÍCH ČINNOSTÍ NA ZÁKLADNÍ ŠKOLE KAMENIČKY A 

NOVÁ TŘÍDA MATEŘSKÉ ŠKOLY 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

V listopadu 2022 byla dokončena rekonstrukce staré učebny dílen na naší 
základní škole. Po obnově učebny fyziky a chemie a učebny informatiky a jazyků 
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jde již o třetí velký investiční projekt na naší škole, na který se obci podařilo 
sehnat dotační prostředky.  
Cílem projektu byla rekonstrukce stávajících, již zcela nevyhovujících školních 
dílen, na novou moderní učebnu pracovních činností a přírodních věd, která 
povede ke zvýšení kvality vzdělávání ve vazbě na budoucí uplatnění na trhu 
práce. Učebna bude nejen splňovat současné prostorové požadavky, ale také bude 
vybavena moderním vybavením a zařízením, jež umožní žákům rozvíjet jejich 
schopnosti a podpoří jejich aktivitu a tvořivost. 

Naši žáci tak nyní mohou pracovat s nejmodernějším 
dílenským vybavením, zahrnujícím například brusky, 
vrtačky, pily apod., pracovat v softwarovém prostředí 
AutoCadu, učit se na šicích strojích, modelovat v peci 
na keramiku, či tisknout na 3D tiskárně. Nejen ti mladší 
mohou rozvíjet své schopnosti např. při práci 
s profesionálními stavebnicemi Teyfoc, TheCoolTool 

nebo Merkur. 
Celý projekt byl podpořen prostřednictvím MAS Havlíčkův kraj Evropským 
fondem pro regionální rozvoj z Integrovaného regionálního operačního 
programu a Ministerstvem pro místní rozvoj ČR. Děkujeme. 

PREZIDENTSKÉ VOLBY 
V lednu nás čekají volby nové hlavy státu. První kolo proběhne 13. a 14. ledna 
2023 a případné druhé kolo 27. a 28. ledna 2023. Upozorňujeme občany Filipova 
a Ovčína, že volební místností pro jejich okrsek bude poprvé obecní dům č.p. 56 
na Filipově. 
  

ZVÝŠENÍ BEZPEČNOSTI DOPRAVY PŘED ZÁKLADNÍ ŠKOLOU KAMENIČKY  
V první polovině prosince byl dokončen projekt "Zvýšení bezpečnosti dopravy 
před ZŠ Kameničky". Pouze na vodorovné dopravní značení nebylo vhodné 
počasí, a tak bylo na komunikace umístěno provizorně a trvalý nástřik bude 
proveden na jaře za příznivých klimatických podmínek. Stavba je nyní předána 
veřejnosti k užívání a my věříme, že tři měsíce nepohodlí stály za to, abychom si 
nyní mohli užívat moderní vzhled této části naší obce. 
 

TROCHA STATISTIKY: 
Obec Kameničky měla k 1. prosinci 2022 celkem 797 obyvatel. Z toho bylo 135 
dětí do 15 let a 219 osob starších 60 let. Průměrný věk je 41 let. V Kameničkách 
žije 676, na Filipově a Ovčíně 121 lidí. V letošním roce se u nás narodilo 8 dětí, 
naopak nás opustilo 7 našich spoluobčanů. Z obce se odstěhovalo 19 obyvatel a 
naopak nové bydliště v Kameničkách nalezlo 17 spoluobčanů. 
Vývoj počtu obyvatel v obci v posledních letech: 
 

2016  2017 2018 2019 2020 2021 

790  788 780 795 810 800 
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VÁNOČNÍ ROZVÁŽKA KAPRŮ 
 

Obec Kameničky pro své občany letos opět zajišťuje rozvoz kaprů 
na vánoční svátky. Ryby budou distribuovány ve čtvrtek 22. 
prosince 2022 v dopoledních hodinách. Objednávky přijímáme 
na obecním úřadě. Telefonní číslo 469 318 122. 
 

KULTURNÍ RUBRIKY 
SETKÁNÍ RODÁKŮ A PŘÁTEL OBCE KAMENIČKY 
 

Ve dnech 17. a 18. září 2022 proběhlo v rámci oslav výročí 630 let od první 
písemné zmínky o naší obci Setkání rodáků a přátel obce Kameničky. Oslavy byly 
zahájeny v sobotu 17. září 2022 ve 13 hodin požehnáním nového zásahového 
vozidla jednotky dobrovolných hasičů. Akt požehnání za hojné přítomnosti 
veřejnosti provedl vojenský kaplan Milan Novotný. Následoval slavnostní průvod 
spolků obcí, při němž byly položeny věnce k lípě republiky, pomníku padlým 
a bustám K.V.Raise a A.Slavíčka před budovou fary. 
Odpolední program zahájili místní mladí tanečníci Českou besedou. Účastníci 
setkání si mohli prohlédnout v sokolovně, hasičárně, klubovně fotbalistů a ve 
škole výstavy k historii obce, školy a spolků, dále vyslechnout prezentace 
jednotlivých spolků a hojně spolu pobesedovat. Naši nejmenší se zabavili v 
tvůrčích dílničkách. 
V neděli byla sloužena slavnostní mše svatá za rodáky a v sokolovně proběhl 
Farní den. Milou tečku za slavnostním víkendem udělal koncert Břízova 
chrámového sboru v kostele Nejsvětější Trojice v Kameničkách. 
Děkujeme všem občanům, kteří se podíleli na přípravě Setkání rodáků a také 
samotným rodákům a přátelům obce, kteří na akci zavítali. 
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Historické fotky, které byly k vidění na 
výstavě ve škole a v sokolovně, si až do 
konce roku můžete přijít prohlédnout na 
obecní úřad. Navštívit výstavu je možné 
v úřední hodiny obecního úřadu nebo po 
domluvě na tel. 469 318 122. 
 

 

Nejbližší kulturní akce v obci 

22. ledna 2023 Dětský karneval sokolovna Kameničky 

28. ledna 2023 
12. reprezentativní ples FK Kameničky – 
hraje skupina ARTUR 

únor, březen dle sněhových 
podmínek 

Maškarní lyžařský rej na Volákově kopci 

18. února 2023 
Ples SDH Kameničky – hraje skupina 
MAT 4 

11. března 2023 
Carlo Goldoni MIRANDOLÍNA – zájezd na 
divadelní představení činohry Nd Brno 

 

NAŠE ŠKOLA A ŠKOLKA 
Vážení rodiče, milí žáci a všichni přátelé školy, všechny Vás moc zdravím. 
Je za námi část školního roku a já bych se s Vámi chtěla podělit o naši práci. 
Ve škole proběhly volby do Školního parlamentu, kde děti poprvé svobodně 
volily své zástupce. Nezahálíme a účastníme se aktivně soutěží.  Prvním 
rokem jsme se zúčastnili soutěže Finanční gramotnost ve Žďáře nad Sázavou 
a Logické olympiády, do které se letos zapojilo celkem 95 000 dětí. Velkým 
úspěchem byl postup žáka 5. třídy do krajského kola, kde se umístil na 
krásném 13. místě. První místo z krajského kola přírodovědné soutěže 
přivezla žákyně 7. třídy. Dále jsme postoupili do krajského kola matematické 
soutěže Pythagoriáda, odkud přivezl žák 6. třídy 3. místo. Do krajského kola 
v soutěži Mladý chemik postoupili dva žáci z 9. třídy. Naši mladí sportovci a 
sportovkyně se účastnili dvou florbalových turnajů. Přestože tentokrát 
nedosáhli na stupně vítězů, podali v tvrdé konkurenci ostatních týmů 
výborné výkony. Dále jsme vyslali tři závodníky na bruslařské závody do 
Hlinska, kde žák 5. třídy vybojoval stříbrnou medaili. A v neposlední řadě 
nám udělalo velkou radost umístění žákyně 6. třídy v soutěži s 
enviromentální tematikou Recyklujme - Plechovky, kam se podíváš. Její 
komiks byl odměněn několika balíčky pitného režimu pro školu. Všem patří 
velká gratulace. 
Kromě těchto soutěží ve škole probíhají i vzdělávací akce nejen pro 
jednotlivé ročníky ZŠ, ale i pro MŠ. Mateřská školka se letošním školním 
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rokem rozdělila na dvě pracoviště, obě se účastní řady akcí, jako např.  
„Uspávání broučků“, loutkové a kouzelnické představení, 3D promítání, čerti 
a vánoční besídka. 
Do školy zavítaly v rámci autorského čtení dvě spisovatelky. Pro 3. a 4. třídu 
se uskutečnila beseda se spisovatelkou Terezií Stuchlíkovou a 6. a 7. třídu 
navštívila spisovatelka Ivona Březinová. Žáci 8. a 9. ročníku navštěvují 
v rámci Technohrátek střední školy Pardubického kraje a zúčastnili se 
rovněž akce Hrou proti AIDS na Střední škole zdravotnické a sociální 
v Chrudimi. Zaměstnanci a žáci společně připravili rozsvěcení vánočního 
stromečku a vánoční jarmark. Žáci čtvrté třídy cestovali za vzdělávacími 
akcemi do Pardubic a do Prahy a páťáci se šesťáky do Brna. 
Blíží se nám konec roku, a tak bych chtěla poděkovat všem dětem a žákům 
naší školy za jejich práci, Vám rodičům za Vaši trpělivost, pedagogům za 
kladný přístup k žákům a všem zaměstnancům za jejich práci. Závěrem Vám 
přeji krásné Vánoce, hodně štěstí, pohody a mnoho příjemného času 
stráveného s nejbližšími. Do nadcházejícího roku 2023 přeji všem hodně 
zdraví, vzájemné tolerance a  naší školičce hodně dětských úsměvů a 
krásných společných chvil. 
 

                                                                                     Lenka Hladíková, ředitelka školy 

 

Z ČINNOSTI SPOLKŮ 
SKAUTI 
Co dělaly naše oddíly od zahájení skautského roku a co je ještě do konce 
kalendářního roku čeká? 

Roverský kmen: S Roverským kmenem Mety jsme se zahájením skautského 
roku neotáleli a hned v září vyrazili pěšky na Králický Sněžník. V říjnu tomu 
nebylo jinak. Dali jsme si za cíl vidět východ slunce na Sněžce, což se kvůli 
mlhavému počasí nepovedlo, ale výstup byl super! V listopadu nás pro změnu 
čekal rituál u klubovny, kde jsme oficiálně přijali do týmu (staro)nové členy. 
A co se bude dít do konce roku? V prosinci 4. přijde Mikuláš a den před Vánoci 
budete mít možnost si přijít pro Betlémské světlo :). 

Dívčí oddíl: Na začátku září jsme měly úvodní oddílovku, kde se holky 
seznámily s Vaianou (z filmu Odvážná Vaiana: Legenda o konci světa) a 
rozhodly se jí pomoct při hledání Mauiho a s vrácením srdce na Tefity. V říjnu 
byla oddílovka, při které holky sestavily loď, aby mohly vyplout hledat 
Mauiho. A v listopadu na oddílovce jsme konečně Mauiho našly. Pro naladění 
se na adventní atmosféru pak holky společně upekly perníčky, ozdobily je a 
potom je rozdávaly večer na rozsvěcení stromečku v Jeníkově. Do konce roku 
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chystáme tradiční vánoční besídku, na kterou se po dvouleté pauze všichni 
moc těšíme. 

Chlapecký oddíl: V září byla zahajovací oddílová schůzka na téma Jak 
pracovat se stezkou (skautská stezka je výchovný nástroj, který nám pomáhá 
při rozvoji dětí během celého roku). V říjnu jsme připravili Drakiádu a 
výpravu do Hranic na Moravě mimo jiné s návštěvou muzea Tatry v 
Kopřivnici. V listopadu jsme měli Poradní skálu, na které složili slib tři vlčata 
a jeden skaut. Akce byla s přespáním v klubovně a večer jsme věnovali 
deskovkám. Čeká nás spolupráce s ostatními oddíly na Mikulášské besídce a 
mezi svátky uvažujeme o společné oddílové sportovní aktivitě. Ještě to ale 
nemáme jasné. Bude to překvapení. 

Benjamínci: Od začátku školního roku se nám 
povedlo rozjet družinu předškoláčků a 
prvňáčků. Zatím se scházíme u klubovny, 
hrajeme si a zábavnou formou se učíme o světě 
kolem nás. 

Všechny oddíly společně se účastnily oslav 630 
let obcí Kameniček a Jeníkov.  

 

Pokud by vás zajímalo více informací nebo fotek z naší 
činnosti, najdete je na webu skautkamenicky.skauting.cz. 

Přejeme všem klidný advent, vánoční svátky strávené v 
kruhu rodiny a v novém roce chuť vytvářet kolem sebe 
příjemnou atmosféru. 

 
Tereza Schmidtová, Klára Černá, Martin Pešava, Stanislava Nováková 

 
SDH KAMENIČKY 

Po dvou covidových letech, ve kterých došlo k velkému útlumu 
činnosti spolků, sportovních oddílů a zájmových kroužků, přichází 
letošní rok 2022 poznamenaný válečným konfliktem na východ od 
nás. Dnes už je jisté, že poslední velmi krizová léta, některé 

organizace neustojí, ukončí svoji činnost a zaniknou. Příčin tohoto stavu je 
jistě mnoho, ale největší část viny nesou světoví političtí pohlaváři včetně 
neschopné naší politické garnitury. Jejich špatná a mylná rozhodnutí a lež, 
kterou nám každý den servírují. Vždyť nesmyslné a nepromyšlené 
rozhazování veřejných financí poznamená život každého z nás. Nicméně i 
přes veškerá úskalí se letos hasiči snažili k postupnému návratu do doby 
před covidové. Tradičně patříme k nositelům kulturních, společenských a 

https://skautkamenicky.skauting.cz/


9 
 

sportovních akcí v naší obci. Letos jich byla většina věnována oslavám 630. 
let od první písemné zmínky o Kameničkách.  Myslím si, že jsme se jako hasiči 
při letošních oslavách neztratili, hráli jsme důstojnou roli a do všeho jsme šli 
naplno. Společenské akce odstartoval hasičský ples a v únoru pro Vás 
chystáme další, tentokrát s hudbou MAT 4. Na začátku jara se pálily 
čarodějnice a společně s ochotnickým spolkem MUČIDLA jsme pro Vás 
připravili ,,Staročeské kácení máje“. (Mučidla, byla to krásná spolupráce, moc 
děkujeme.) Obě hasičské soutěže, které jsme pořádali, byli rovněž věnovány 
oslavám. Asi největší akcí v rámci oslav bylo setkání rodáků a přátel obce. Na 
tento slavnostní den jsme se pečlivě připravovali a věnovali mu velkou 
pozornost. Při této příležitosti byl požehnán panem kaplanem Milanem 
Novákem z Pardubic nový dopravní automobil pro JSDH. V listopadu jsme 
upekli kýty a koupili trochu piva, jako poděkování pro naše sponzory, přátele 
a všechny lidičky, kteří nám letos pomáhali (ještě jednou děkujeme, moc si 
toho vážíme). Co se sportovní činnosti našeho sboru týče, tak nejsme největší 
spolek v Kameničkách, ale po sportovní stránce patříme k nejúspěšnějším. K 
dobrým výkonům je třeba kvalitní nářadí a běhaví závodníci. Obojí jsme si 
letos mohli dopřát a na výsledcích to bylo znát. Družstvo SDH Kameničky – 
veteráni se postavili na startovní čáru 2x a pokaždé z toho byla bedna (2x 
3.místo). Muži Kameničky 2001 se během tohoto roku zúčastnili celkem 22 
závodů a dvou lig – SUMMER NIGHT CUP a LOCH (liga okresu Chrudim). 
Bilance tohoto družstva je 5x 1.místo, 4x 2.místo a 3x 3.místo. V SUMMER 
NIGHT CUP tak končíme celkově třetí, v LOCH bereme celkově 6.místo a o 
dvě místa tak vylepšujeme naši poslední a jedinou účast v této lize z roku 
2014. Na poslední soutěž sezóny (28.10.2022) jsme jeli do Širokého Dolu na 
největší závod v Evropě tzv. Flídr cup, kde může startovat pouze 210 týmů. 
Pro nás to byl obrovský zážitek a zkušenost zaběhat si s nejlepšími týmy z 
Česka a Slovenska. Ještě před koncem sezóny se u nás složilo nové družstvo 
žen a stihlo účast na dvou závodech. Poslední kolo LOCH v Morašicích a 
krásné 9.místo. O týden později závody v Hrochově Týnci, kde holky zapsaly 
bohužel NP. Sezónu jsme odběhali s opravenou PS o obsahu 2112 ccm. 
Finančně se na opravě podílela obec Kameničky, náš sbor a sponzoři, kterým 
vč. obce patří náš obrovský dík. Výjezdová jednotka obce se letos po dvou 
letech čekání, od podání žádosti o dotaci, dočkala nového DA L1Z VW Crafter, 
za jehož pořízením (dotace, papírování, vyjednávání atd.) stojí zastupitelé 
obce Kameničky, především pak pan starosta R. Adámek a místostarosta J. 
Hladký. Kromě nového vozu se letos podařilo úspěšně dotáhnout do konce 
další žádosti o dotace na vybavení. Jedná se o osvětlovací systém vč. kabeláže, 
reflektory se stativem, ruční průzkumná svítilna, kabelový buben 40 m. Za 
členy JSDH si dovolím naší obci poděkovat. Jednotka letos vyjížděla čtyřikrát. 
Ostatní pomoc-rozvoz testů, technická pomoc-odstranění stromu, 
mimořádná událost-obsluha skladu Česká Třebová, taktické cvičení-požár 
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pila Jeníkov. Dále se jednotka postarala o opravu stavidla u nádrže, 
vymalování a generální úklid v hasičárně a úpravu regálů. Letos jsme trochu 
poklidili tu naši vesničku – provedli jsme sběr železného šrotu. Poslední 
aktivitou v tomto roce bylo zapojení našeho sboru do programu ,,Recyklujte 
s hasiči“. Pro Vás spoluobčany to znamená, že nemusíte se starými, rozbitými 
nebo nefungujícími elektro spotřebiči nikam cestovat, ale lze je odevzdat 
hasičům přímo v Kameničkách. Závěrem bych rád popřál všem lidem dobré 
vůle krásné v klidu prožité svátky vánoční a úspěšný vstup do nového roku 
2023. 
 

Jiří Kosař, člen výkonného výboru a odborné rady represe OSH Chrudim,                                
starosta SDH Kameničky 

OCHOTNICKÝ SPOLEK MUČIDLA KAMENIČKY 

Mučidla mockrát děkují všem dětským broučkům, beruškám, včelkám, 
brundibárům a jiné roztomilé "hmyzí havěti" včetně dospělého doprovodu 
za aktivní účast na prvním ukládání broučků, které proběhlo v neděli 6.11. v 
Kameničkách. Díky za nádherné a nesmírně nápadité ručně vyrobené 
broučky, za pestré kostýmy i domácí lampiony. Přiznáváme, že tak hojná 
návštěva nás v nejpozitivnějším smyslu slova zaskočila. A pokud bylo něco 
nedotažené, pokusíme se to do roka vylepšit. Poděkování patří rovněž paní 
Haně Netolické, panu Jaroslavu Myškovi a obci Kameničky za vstřícnou 
podporu. 
V plánu máme také maškarní přejezd Volákova kopce na lyžích v duchu 
známého filmu Krakonoš a lyžníci. Tato akce je závislá na počasí a uskuteční 
se jedině, pokud budou příznivé sněhové podmínky. Její organizace bude 
muset být doslova blesková, proto prosím všechny příznivce pohybu na 
čerstvém vzduchu se smyslem pro legraci, aby již sháněli vhodný kostým 
(případně i vhodné retro ski), aby pak nebyli zaskočeni, že se něco koná. 
Šťastné Vánoce, v novém roce pevné zdraví a radostné rozptýlení na akcích 
pořádaných místními spolky přeje jménem spolku MUČIDLA Lenka 
Adámková. 

Na neděli 22.1.2023 chystáme dětský karneval. 
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Vážení a milí spoluobčané, 

přejeme Vám všem poklidný a ve zdraví prožitý čas adventní i 
vánoční 

a do nového roku 2023 vykročení správnou nohou, 

hodně zdraví a životní pohody. 

 

Robert Adámek, starosta 

Jan Hladký, místostarosta 

a kolektiv obecního úřadu 

 

 

 

 

 


